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Szanowny Panie Prezydencie!  

 

           Zwracam się z uprzejmą prośbą o interwencję w sprawie braku 

chodnika oraz złego stanu nawierzchni ul. Czarodziejskiej, a także słabego 

zabezpieczenia pomiędzy jezdnią, a chodnikiem na dziecięcej trasie rowerowej 

od Czarodziejskiej do bramy Parku Dębnickiego. 

Z prośbą o interwencję zgłosili się mieszkańcy Krakowa. Wraz  

z rozbudową infrastruktury zwiększył się ruch samochodowy na  

ul. Czarodziejskiej. Niestety jezdnia jest wąska, samochodom ciężko się 

wyminąć, a piesi nie mają chodnika. Stan nawierzchni ul. Czarodziejskiej jest 

fatalny – duże dziury są co jakiś czas doraźnie zasypywane żwirem, niestety 

pomaga to najwyżej przez tydzień i sytuacja z dziurami się powtarza. Stan  

ul. Czarodziejskiej jest bezpośrednim zagrożeniem dla zdrowia i życia 

mieszkańców – zarówno dorosłych, jak i dzieci, które na odcinku między 

Czarodziejską, a Parkiem Dębnickim nie mają odpowiednich zabezpieczeń 

między chodnikiem, a jezdnią na dziecięcej trasie rowerowej. 

W związku z powyższym Proszę o oszacowanie kosztów jakie Gmina 

miejska Kraków musiałaby ponieść, by poprawić infrastrukturę na ul. 

Czarodziejskiej.  

 

Z wyrazami szacunku  

Rafał Komarewicz 

 


